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DATA INFORMACIÓ ACORDS

02 - 09 - 2020 Ens reunirem sempre que puguem de
forma telemàtica, tant amb el professorat
com amb les famílies.

Decidim fer els Claustres telemàticament
d’una a dues, des de l’escola i des de
casa. Amb el mateix criteri tenim la
possibilitat de connectar-nos amb les
famílies el dijous des de casa.

23 - 09 - 2020 El director diu que hem d’estar preparats
per si ens confinen. Tenim varies opcions.
Els donem els materials a l’alumnat i
marxarien a casa, i dir-los que facin una
sèrie d’activitats dels llibres. Llavors
podriem anar fent connexions amb
l’alumnat amb el Meet per anar
tutoritzant les activitats que farien a les
llibretes, dossiers… Si podem fer
activitats amb el llibre digital, molt millor.
Però si ens confinen un període llarg
potser ens tocarà fer servir l’eina Smart
Suite On line.

S’informa que es farà la formació de



18 - 11 - 2020

Classroom però que també es faran tres
nivells on es facilitarà que les famílies
vagin sabent com crear un correu, com
accedir-hi, …. és a dir, familiaritzar-se
amb l’ordinador.
Necessitarem també els correus
electrònics d’adult de cada família, per tal
d’agilitzar els registres a la plataforma de
Barcanova de cada alumne/a.

La cap d’estudis informa que s’ha creat
una graella, per als alumnes i les alumnes
de 4tB, on s’especifiquen les hores de
connexió Meet mentre dure el seu
confinament. Aquesta graella s’anirà
modificant i concretant segons les
necessitats del nivell al que s’hagi
d’enviar.
El director comenta que hi ha possibilitats
d’aconseguir chromebooks, però no
pissarres digitals.



16 - 12 - 2020 El director agraeix la feina feta per tot el
professorat a nivell informàtic, sobretot al
grup TAC, que ha realitzat una tasca molt
important.
Informa que després de gener podrem
donar a tot l’alumnat de 5è i 6è. que hem
detectat que no tenen ordinador, un
portàtil i connectivitat d’internet.
Possiblement podrem donar, a l’alumnat
de 4t, portàtil als qui no en tenen, no
podem garantir la connectivitat, es mirarà
de demanar la connectivitat a
l’Ajuntament. Si es pot es farà a tercer,
també.

Un dels objectius de la PGA ÉS:
Objectiu 1: FA REFERÈNCIA A LES NOVES
TECNOLOGIES

22 - 02 - 2021 En breu es reforçaran els ambients, des
de la part de la Ciència, a Infantil i a Cicle
inicial. Comprarem 12 tauletes digitals,
microscopis, tauletes de llum…
Hi ha una altra actuació que era la
compra de més ordinadors per deixar a
les famílies, esperarem que arribin els
portàtils que proporcionen el
Departament.



15-04- 2021 El director explica que durant el curs
vinent el Departament donarà a cada
alumne/a de Cicle Superior un ordinador,
el qual serà propi i se l’emportarà a
l’institut.
Segons això es planteja un repte
important: Hem d’anar a la desaparició
de llibres en paper i fer ús de les eines
digitals. Per tant, haurem de fer una
reflexió del què farem respecte als llibres
de reutilització.
També exposa que potser arribarà més
tecnologia a l’escola: pissarres digitals
noves…

26 - 05 - 2021 El director explica el Pla de comunicació.
La comunicació amb les famílies seria el
Classdojo.
Comenta la proposta de continuar amb
l’ús de tots els whatsapps que utilitzem.
També fa menció a l’ús del calendari
mitjançant el telèfon mòbil.

El director comenta que s’ha demanat
una Formació d’ informàtica de forma
online.

Aprovació del document PLA DE
COMUNICACIÓ.



14-10-2021 Formació FIC ( formació interna de

centre).

El coordinador digital ens explica en que

consistirà la formació interna de centre.

Durarà 30 hores presencials i 8 hores

asincròniques.

Durant el primer trimestre farem 4

sessions.

En total són 11 sessions. El dimarts vinent

19 d’octubre comença la primera sessió

de la formació.

L’horari serà de les 16:45h- 18:45h. Els

tutors seran Clàudia, Núria i Samuel. Cada

tutor i tutora coordinarà un grup. El

dilluns vinent tots els i les mestres s’han

d’inscriure.

Aquest curs no és obligatori, però més

endavant es demanarà un certificat



digital. L’escola Jaume Balmes és escola

pilot en aquesta formació.

Actualment se'ns demana actualitzar

l’antic pla tac. Ara s’anomena estratègia

digital de centre. Enviarem als i les

mestres un correu amb un enllaç per

respondre unes preguntes i s’elaborarà

una diagnòsi.

El director afegeix que aquesta formació

substitueix la que teníem prevista de

classroom.

10-11-2021 El coordinador digital explica que al

correu de l’escola tenim un email amb un

enllaç que hem de respondre. És com una

mena de qüestionari que s’ha de

respondre de l’1 al 5 de novembre.

29-11-2021 S’informa que està pendent d’aprovar
que amb els diners que rebrem de la
subvenció PMOE ens puguem gastar



5.517 euros destinats al projecte de
ciències a l’hort: creixement de plantes,
recerca, tauletes amb funda (18)…
Hem pressupostat 900 € amb una
formació per a les famílies. En aquesta es
treballarà el Classroom i tots aquells
dubtes que vagin sorgint.

27-01-2022 El coordinador d’informàtica recomana
que quan deixem els chromebooks ho
fem de millor manera.
La xarxa t, s i p s’ha de netejar, ja que s’ha
de treure material i posar-ho a una
memoria externa. Quan fa còpies de
seguretat la tècnic es colapsa el servidor.
Es recorda que a la formació FIC no
hauriem de faltar més de dos sessions
que representa un 20 per cent de la
formació.



10-02-2022 Arribarà un carro per aula per als

ordinadors. Tenim pressupostades 20

tauletes amb fundes i teclat dintre de la

subvenció PMOE. Demanarem que ens

acabin de preparar el moble dels portàtils

per a 5è.

També arribaran panells interactius (com

televisions interactives). El coordinador

d’informàtica afegeix que tenen una vida

útil de 20 anys.

Els portàtils de sisè es quedarán al centre

i a final de curs es netejaran i es donaran

al nou alumnat de sisè.

Chromebooks no queden al mercat però

amb windows sí.


